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Voorwoord voorzi?er  

Allen, 

De Hjd vliegt…  Zo klagen we nu over het slechte weer en is het mooie 
zomerweer al weer voorbij. Iedereen is nu dan ook bezig om zijn of haar 
tuin weer winterklaar te maken. 

Beetje spi?en hier, nog wat snoeiwerk daar, het valt ons allen ten deel. 
Dit gee` een gezellige bedrijvigheid op het complex en voor straks een 
goed gevoel voor de winterperiode voor de individuele tuinder. Al die 
bezigheden en bedrijvigheid gee` een gevoel van saamhorigheid en dat 
is absoluut mijn idee en visie. 

In de vorige Tuinpraat was er de vraag en het idee dat we elkaar gezellig 
zouden treffen bij een BBQ op 14 september jl. helaas is deze door de 
weinige aanmeldingen niet doorgegaan. Het was een bedroevend laag 
aantal aanmeldingen van maar 8 personen. Dit is toch wel een 
teleurstelling te noemen, zeker voor hen die het organiseren. 

Gelukkig is de mosselavond van afgelopen 2 november dan weer wel 
goed bezocht. Dit is dan ook gelukkig weer een opsteker voor de 
organisaHe die steeds weer hun best doen om mensen bij elkaar te 
krijgen. Ze steken daar heel veel energie en Hjd in. 

De schouwronde van oktober is gelopen en hee` weer enkele uitgaande 
brieven opgeleverd. Hierbij is mij opgevallen, dat er ondanks een 
eerdere oproep aan de leden, nog erg veel tuinen zijn zonder een 
duidelijk bordje met het tuinnummer. Het is m.i. een kleine moeite voor 
u, als lid, om op een meer of minder invenHeve manier een bordje te 
plaatsen. 

De Tuindienst/slootonderhoud hee` weer flinke stappen gemaakt met 
een zeer gemoHveerde ploeg. Daar mag best een compliment voor 
worden gegeven. 
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Toch zijn ook daar wat kan?ekeningen, namelijk het schi?eren door 
afwezigheid! Het komt nog te vaak voor dat er leden niet komen 
opdagen zonder zich te hebben afgemeld. Dit terwijl u zelf uw dagen 
hee` opgegeven en daarna het overzicht met uw inzet hee` ontvangen. 
Dit is mijn inziens niet collegiaal naar uw medeleden en ook niet 
acceptabel. 

De inzet van de tuindienst is gebaseerd op uw aanwezigheid. Het 
huishoudelijk reglement is hierin duidelijk. Dus leden, gewoon aanwezig 
zijn conform uw eigen opgave! 

Bestuurlijk is er een wijziging te vermelden die ik u niet wil en mag 
onthouden. Door het terugtreden van Adrie Brussaard, na jaren van 
trouwe inzet, hee` het bestuur een opvolger gevonden die de 
vrijgekomen plaats als kandidaat bestuurslid wil opvullen. In de persoon 
van Ewoud van der Ven is deze leegte voorlopig weer gevuld. 

Medio december gaat het echt gebeuren, de sloophamer komt uit de 
kast. Hal en toiletgroep gaan op de schop. Na de nodige arbeid en 
afronding van flinke werkzaamheden zal het een aangename 
vernieuwing en verrijking zijn voor de vereniging. Meer hierover leest u 
verderop in deze ediHe. 

Daarmee ben ik voor deze Tuinpraat wel aan het einde van mijn 
voorwoord gekomen. Voor de leden die de papieren versie nog steeds 
ontvangen, een Hp. Neem eens een kijkje op de vernieuwde site van 
onze vereniging. Hierop zult u leuke ideeën terug zien met daarbij veel 
informaHe en weetjes die u zo kunt raadplegen. 

Een compliment voor dit stukje digitaal vormgeven, is op zijn plaats. 
Misschien gaat u zelfs wel helemaal om naar digitaal! :-) 

Vriendelijke groet, 
Rens Abresch,  
uw voorzi?er 
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Mededelingen vanuit het bestuur 

Prijzen uien en aardappelen 
Ook dit jaar kunnen jullie weer pootuien bij de vereniging kopen. Echter 
de prijzen zijn ook nu weer gestegen mede door de verhoging van de 
btw van 9 naar 21%. 

We hebben dit jaar weer de vertrouwde 3 soorten uien (geel, rood en 
sjalo?en). De prijzen van de uien staan op het bestelformulier. 

Ook voor de aardappel kunnen jullie bij ons terecht. We hebben weer 
de resistente Aloue?e voor jullie, ook hiervan staat de prijs op het 
bestelformulier. 

U krijgt een bestelformulier thuis wat ingeleverd moet worden voor 
zondag 12 januari 2025. Vergeet daarop niet u naam te vermelden! 

(Bert Lubeek en Leen van der Meijde) 
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Zaadlijsten 
Ook dit jaar hebben wij weer de zaadgidsen bij Garant en van der Wal. 
Degenen die vorig jaar bij één van de twee besteld hebben krijgen 
evenals de nieuwe leden een gids. Voor de leden die dit jaar voor het 
eerst willen bestellen liggen er nog gidsen in de kanHne. Ook hier geldt 
voor 12 januari 2025 inleveren en vergeet vooral niet u naam in te 
vullen! 

(Bert Lubeek en Leen van der Meijde) 

Nieuwjaarsrecep;e 
In de vorige Tuinpraat hebben jullie al de datum voor de 
nieuwjaarsrecepHe zien staan. We gaan in december en januari de hal 
c.q. toile?engroep renoveren, waardoor gebruikmaken van de toile?en 
niet mogelijk is en ook de hal moeilijk begaanbaar zal zijn. 

Hierdoor zijn wij genoodzaakt de nieuwjaarsrecepHe deze keer niet door 
te laten gaan. 

AED 
Als u dit leest hebben we de eerste en enige herhalingscursus 
reanimaHe en werken met de AED van dit jaar gehad.  

Volgend jaar hopen wij weer meer van deze avonden te kunnen 
organiseren, maar daar hebben wij jullie wel voor nodig. Als je het nut 
hiervan inziet en je bereid bent hieraan mee te werken geef je dan bij 
mij op, zodat ik jullie voor één van de avonden kan uitnodigen. 

Leen van der Meijde, 
coördinator AED namens het bestuur 
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Facturen voor nieuwe tuinjaar 
De factuur voor het nieuwe tuinjaar of de donaHe voor 2025 zal via de 
mail worden toegezonden met een betaallink om eenvoudig via iDeal te 
kunnen betalen. 
Daar de betaallink, maar 30 dagen geldig is, zal ik deze e-mails pas in de 
eerste hel` van december versturen. 

Op verzoek krijgen sommige leden en donateurs de factuur nog 
toegevoegd bij de papieren versie van deze Tuinpraat. Uiteraard dan 
zonder betaallink. 

André Elderhorst, 
penningmeester 

Mail en archief vereniging 
Of we het leuk vinden of niet, ook voor de vereniging geldt, dat alles 
steeds meer digitaal gaat. 

De hackers worden daarentegen steeds vindingrijker en agressiever. 
Daardoor moeten de internetproviders hun beveiligingen ook steeds 
verder opschroeven. Ons huidige simpele e-mailverkeer van vtv-obl.nl 
wordt daardoor steeds vaker automaHsch geblokkeerd of wordt het e-
mailaccount door e-mailprogramma’s op de privé computers van 
bestuurs- en commissieleden geweigerd. 

Alle bestanden en archief van de vereniging staat op Microso` 
OneDrive. De huidige (goedkope) licenHe was tot heden toe toereikend. 
Hoewel niet helemaal geschikt voor zakelijk verkeer, maar voldeed. 
Helaas ondervinden steeds meer commissie- en bestuursleden de 
laatste maanden problemen bij het inloggen. Vermoedelijk omdat 
Microso` om beveiligingsredenen ook hier de regels hee` 
aangescherpt. 

De vereniging is door de privacywetgeving (AVG) eraan gehouden, de 
bestanden en emailverkeer zo veilig mogelijk te houden. 
Daarom is in de laatste bestuursvergadering besloten om over te 
stappen naar Microso` cloud oplossing voor midden- en kleinbedrijf. 
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Vanaf 19 november ga ik samen met Janssen WebsoluHons een begin 
maken met aanvragen van de licenHes en de overgang van de data. 
Hoelang de overgang gaat duren en of dit vlekkeloos zal gaan, heb ik nog 
geen zicht op. Maar ik hoop, dat als u dit stukje leest de overgang al 
achter de rug is. 

De betrokken personen zullen via hun privé mail worden ingelicht. 

André Elderhorst, 
penningmeester 

Verbouwing 
Dit jaar gaat het gebeuren: de hal wordt onderhanden genomen, het 
sanitair en de hal gaan dus nu echt gesloopt worden. Door de inzet van 
Albert Feuth gaan we in de maand december en januari slopen en weer 
opnieuw opbouwen. In deze Tuinpraat lees je hier meer over. 

Tijdens de verbouwing blij` de kanHne open, er is gewoon een broodje 
van de dag, de frituur staat op de zondag ook gewoon aan. Ook voor 
een drankje is de kanHne open. 

Het zal wat overlast geven, maar als we wat willen opknappen dan moet 
het eerst een rommeltje worden. Verderop in deze Tuinpraat vertelt 
Albert hier nog meer over. 

Omdat we open blijven kan je het proces ook volgen en zien wat er 
dadelijk door eigen vrijwilligers wordt verzet. Wie nog niet meedoet: 
kom maar op, vele handen maken het werk lichter. 

Opgeven kan bij Albert Feuth (tuindienst@vtv-obl.nl) of Yolanda Lubeek 
(kanHne@vtv-obl.nl). 

Yolanda Lubeek, 
kanHnebeheerster 
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Kan;ne 
De laatste weken was het rusHg in de kanHne. Er waren op zaterdag 
weinig eters, hoe dat kwam, ja ook voor mij een vraag! Maar nu het wat 
frisser gaat worden zien we toch wel weer mensen naar de kanHne 
komen en dat is toch wel fijn. 

Maar op zaterdag 2 november was de kanHne wel weer wat drukker. 
Onze jaarlijkse Mossel/Sliptong was er weer. Het was wat rusHger dan 
vorig jaar maar wat was het weer een super gezellige avond.  

Dit jaar hadden we er ook een gezellig muziek bij verzorgd door Peter. 
Hij gaat het komende jaar stoppen met zijn werkzaamheden en was op 
zoek naar een nieuwe hobby. Nou die hee` hij gevonden als dj Peter, hij 
bracht er zeker de sfeer in. 

De mossel/slipavond kan ik niet organiseren zonder de hulp van de 
volgende vrijwilligers: 

• Ons kokkie Gerard voor de sliptong schoonmaken en bakken 
• Martha onze duizendpoot die van alles doet 
• De bediening door Henk verzorgd 
• Bert voor de mosselen halen, en schoonmaken 
• En de volgende dag de opruimers, afwassers, afdrogers, Corrie, 

Piet en Henk 
• En als laatste onze dj Peter 
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Het was een super gezellige avond en we hebben heerlijk gegeten. En 
wat fijn dat er zoveel mensen komen helpen, bedankt allemaal. 

Volgend jaar organiseren we weer een mossel/sliptong avond, ben je dit 
jaar niet geweest, schrijf je volgend jaar dan op Hjd in. 

Yolanda Lubeek, 
kanHnebeheerster 
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Slootonderhoud 
Dit jaar zijn we begin september begonnen met het maaien van de 
slootkanten en hebben we over het algemeen met de tuindienst vaker 
de kanten gemaaid. Dit alles hee` er voor gezorgd dat we in november 
gelijk konden starten met het echte onderhoud in plaats van eerst 
moeten maaien. In combinaHe met het droge weer de afgelopen weken 
hee` het er voor gezorgd dat we een flinke slag hebben kunnen slaan en 
circa 150 meter sloot op diepte hebben kunnen brengen. 
Hopelijk zorgt dit ervoor dat we komend jaar bij droogte wat langer 
water kunnen behouden in de sloot. Namens de tuincommissie willen 
we iedereen bedanken die hier een steentje aan bijgedragen hee` 
gedurende dit tuinjaar. 
We hebben nog wel een korte mededeling naar alle leden die zich aan 
de slootkant bevinden. Op redelijk wat plekken komen we bouw werken 
tegen in het water die de doorstroom over het algemeen niet 
verbeteren zoals planken, gaas, wasmachine trommels, of stenen 
opstapjes. Mochten we die tegenkomen dan zullen deze door de 
tuindienst worden verwijdert. 
Hieronder nog een voorbeeldje van 
zo’n situaHe en de sloot zoals deze er 
na het onderhoud uit ziet. 

Albert Feuth 
Tuincommissie 
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Verbouwing hal verenigingsgebouw 

We hebben de afgelopen jaren aardig wat gedaan om het 
energieverbruik van het verenigingsgebouw naar beneden te krijgen. Dit 
is begonnen met het vervangen van het dak een aantal jaren geleden. 

Vorig jaar hebben we de verwarming vervangen door airco’s, en dit jaar 
hebben we doorgezet en zonnepanelen geplaatst, een boiler voor het 
warme water, de cv verwijdert, en het gasfornuis omgebouwd zodat we 
voor dat kleine beetje gas om af en toe te koken nu atankelijk zijn van 
flessengas. 

Dit alles maakt het nu mogelijk dat op 28 november dan uiteindelijk de 
gasleiding door Stedin verwijdert gaat worden. 

Enkele jaren geleden hadden we al het plan opgevat om de toiletgroep 
en de hal van het verenigingsgebouw onder handen te nemen. Nu zijn 
we eindelijk zover en lijken de plannen dan toch echt vorm te gaan 
krijgen. Afgelopen weken hebben we de plannen uitgewerkt, 
wandafwerking uitgezocht en een mooie nieuwe tegelvloer maken het 
geheel straks af. 

De stukadoor en loodgieter zijn inmiddels vastgezet en nu is het plan om 
direct na de kerstdagen te beginnen met (ver)bouwen. Er zal als alles 
meezit waarschijnlijk al eerder begonnen worden met hier en daar 
zaken te slopen. Maar de toile?en zullen tot en met de kerstdagen voor 
een ieder beschikbaar zijn. 

We gokken dat we waarschijnlijk eind januari met de verbouwing klaar 
zullen zijn! Tijdens de verbouwing zal er een Hjdelijk toilet in de vorm 
van een Dixi worden geplaatst. 

Nog een laatste oproep, ben je handig? Of zou je hand en span diensten 
willen verrichten Hjdens de verbouwing? 

Neem dan contact op met Albert Feuth via tuindienst@vtv-obl.nl 
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Ingezonden kopij  
Bij-praten 

Azia;sche hoornaar  
Laat ik beginnen met waar ik de vorige Bij-praten mee ben geëindigd, de 
AziaHsche hoornaar. Vrij snel na het uitkomen van de Tuinpraat is een 
nest gevonden, hoog in een wilg bij de Oude Tol. Dit nest is in augustus 
verwijderd. Hierna bleven echter meldingen binnenkomen van 
vliegende hoornaars. Eind oktober is een tweede nest gevonden in een 
boom aan de Roerdompweg. 

Azia;sche hoornaar nest 
Begin november is dit nest ook 
verwijderd. De verwachHng is wel 
dat de eerste jonge koninginnen al 
zijn uitgevlogen.  
Dus ook volgend jaar, vanaf eind 
maart weer goed kijken in de 
vogelhuisjes, onder afdakjes of 
andere beschu?e plaatsen naar 
beginnende nestjes en melden op 
waarneming.nl en een Fixi melding 
doen bij de gemeente. 

 
Handveger gevonden 
Op de stoeptegels, die langs het pad 
stonden bij de bijenstal, lag een 
handveger. Waarschijnlijk van een tuinlid 
die de tegels voor het meenemen 
avorstelde. Na een paar dagen hee` 
iemand deze borstel bij mij bij het hekje 
gelegd. Mocht iemand zich herinneren 
stoeptegels opgehaald te hebben en een 
handveger te missen, laat het mij dan 
weten dan kunnen we een afspraak 
maken om de handveger weer op te halen. 
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Propolis  
De meeste mensen weten dat je van honingbijen honing kunt oogsten 
en bijenwas kan maken. Minder mensen zijn bekend met het product 
propolis. Honingbijen maken propolis van harsen van bomen en struiken 
dat ze vermengen met speeksel en was. Propolis is erg kleverig en wordt 
als een soort kit door de bijen gebruikt om alle kieren en gaten in de 
bijenwoning te dichten. Verder worden de randen van de raten en de 
wanden van de bijenwoning voorzien van een laagje propolis. 

De bijen doen dit omdat propolis schimmel- en bacteriedodend is. 
Propolis helpt het bijenvolk op deze manier om gezond te blijven. Het is 
als het ware een uitwendig immuniteitssysteem. De kleur van propolis in 
Nederland is meestal bruin. In het buitenland komt ook groene propolis 
voor. De kleur is atankelijk van de soort planten waarop de bijen de 
hars verzamelen.  

Om propolis te verzamelen 
wordt door de imker 
gebruik gemaakt van een 
speciale plasHc mat met 
smalle gleuven. Deze mat 
wordt boven op het 
bijenvolk gelegd. De bijen 
gaan de gleuven vullen met 
propolis omdat ze een glad 
oppervlak willen hebben.  

Het verzamelen van hars 
door bijen begint in juni en 
gaat door tot eind 
september. De buiten temperatuur moet dus voldoende hoog zijn om 
het voor de bijen mogelijk te maken hars van bomen en struiken te 
verzamelen.  

Een flink volk kan in een zomerHjd een mat vol stoppen met propolis. De 
imker kan de mat dan uit het bijenvolk halen en deze in de vriezer 
leggen. Propolis hee` de eigenschap om hard en broos te worden bij 
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lage temperaturen. Door de mat op te rollen barst de propolis uit de 
mat. 

Persoonlijk verzamel ik alleen propolis bij het werken in de bijen en bij 
het schoonmaken van kastmateriaal. Het kost de bijen namelijk extra 
energie en moeite om propolis te verzamelen en te verwerken. Bij het 
werken in de bijen heb ik alHjd een pot bij me voor het verzamelen van 
stukjes propolis. Bij het openen van de kast heb je regelmaHg dat stukjes 
propolis loskomen van de dekplank. Deze stukjes bewaar ik dan. 
In twee jaar Hjd heb ik dan een flinke glazen pot van ongeveer 500 gram 
vol met stukjes propolis. Om de propolis op te lossen giet ik er 96% 
alcohol bij. Dit laat ik een aantal weken staan en elke dag de pot even 
schudden. Als alle propolis losgekomen is in de pot wordt de propolis 
gefilterd in een koffiefilter. 

 
Ruwe Propolis 
Filteren van propolis 
Na het filteren hou je 
propolis-Hnctuur over. 
Propolis-Hnctuur wordt 
gebruikt voor de behandeling 
van uitwendige wondjes. 
Tijdens de Koude Oorlog, in 
de Hjd van het IJzeren 
Gordijn, had het westen 
penicilline ontdekt voor de 
behandeling van bacterie-
infecHes. Het oosten 
gebruikte propolis-Hnctuur 
als natuurlijke anHbioHcum.  
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Omdat de samenstelling van propolis atankelijk is van de planten 
waarop de hars wordt verzameld en de toevoegingen van de bijen is 
propolis nooit 100% het zelfde. De werkzaamheid van propolis is 
daarom ook niet alHjd 100% het zelfde.  

Ik zelf gebruik de eigengemaakte propolis-Hnctuur voor het behandelen 
van nieuw kast materiaal. Als een soort beits schilder ik de binnenkant 
van nieuwe kasten zodat de bijen alvast een beschermende binnenkant 
hebben. Ook koninginnen teeltkastjes worden jaarlijks met propolis-
Hnctuur ingesmeerd om zo hygiënisch mogelijk te werken. 

Propolis wordt naast Hnctuur verwerkt in zalven en lippenbalsem. Ook 
wordt ruwe propolis fijn gemalen gemend met vogelvoer. Bepaalde 
vogelkwekers zeggen hier goede resultaten mee te behalen. Een paar 
druppeltjes propolis-Hnctuur in de mond zou goed helpen tegen a`en. 
Propolis smaakt wel erg bi?er. Maar pas op! Even als bij penicilline 
kunnen mensen allergisch zijn voor propolis. Dus bij gebruik van 
propolis producten alHjd eerst uitproberen hoe het lichaam erop 
reageert. 

Leo van der Heijden 
Imker (tuin 136) 
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Ingezonden kopij door Adri Brussaard (tuin 74a) 

Aardappelen 
Aardappelen worden vaak op ruggen geteeld. De voordelen hiervan 
even op een rij: 

1. De grond van een rug warmt eerder op. Dit komt de groei van de 
aardappel ten goede. 

2. De aardappelen komen zo minder snel in contact met licht, zodat 
de ondergrondse delen niet groen worden. 

3. Het zorgt voor meer ondergrondse uitlopers en dus voor een 
grotere oogst. 

4. Bij veel regen loopt het overschot aan water goed weg.  

Komkommer 
De buitenteelt 
Geen kas en wilt u toch 
komkommers telen? Er zijn 
rassen die speciaal geschikt zijn 
voor de buitenteelt.  
Geef ze een beschu?e plek, met 
redelijk veel zon. Dus niet in de 
volle zon, hoewel komkommers 
echte warmtelietebbers zijn. 
Want bij te felle zon kunnen de planten verbranden. 
Met een stuk zwart landbouwplasHc kunt u de grond voor het 
uitplanten van de jonge komkommerplanten al wat voorverwarmen. 
Let wel op: Kaskomkommers kunnen eind april al worden uitgeplant. 
Voor de buitenteelt moet echt gewacht worden tot na de IJsheiligen. 

Geen pit 
Soms hebben peren geen pi?en. Dit verschijnsel heet Parthenocarpie. 
Het is een bijzondere vorm van vruchtvorming zonder dat er bestuiving 
hee` plaatsgevonden. De vruchten hebben in dit geval een minimaal 
gevormd klokhuis. Dergelijke vruchten zijn meestal wat anders van 
vorm, iets kleiner en smaller. Het verschijnsel is vooral bekend bij de 
conference-peer. 
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Bemes;ng fruitbomen 
Strooi eind maart, begin april Hjdens de bloei van de fruitbomen 
patentkali rond de bomen. Deze meststof bevat kalium en magnesium. 
Fruitbomen (maar nog veel meer gewassen) hebben kali nodig voor de 
stevigheid van de plantdelen, het transport van de voedingsstoffen en 
de vorming van goede vruchten. 

Noot van de redac,e  
Voor de goedkoopste patentkali kun je terecht in de kan,ne: 2000gr 
voor €3 

Het begint te kriebelen 
Bij veel moestuiniers beginnen de groene vingers al bij de eerste mooie 
dagen van het nieuwe jaar weer te kriebelen. Veelal te vroeg staan er 
dan al volop potjes met courge?e en pompoen in het raamkozijn.  
Toch is april de perfecte maand om deze snelle groeiers te zaaien. De 
planten kunnen half mei de volle grond in en hebben ongeveer een 
maand nodig om van zaad uit te groeien tot mooie zaailingen. 
Zaai in 10cm potjes: courge?e houdt niet van verspenen. 
Voor wie al (veel) eerder hee` gezaaid wordt het een uitdaging om de 
planten tot de IJsheiligen gezond te houden. 

Ieder jaar is anders 
Een koude of vroege lente, een late nachtvorst, de temperatuur in de 
zomer, de hoeveelheid regen die valt en wanneer: dit is allemaal 
bepalend voor wat er kan en wat er misgaat. 

Je kunt wel wat sturen, maar we hebben zeker niet alles in de hand. Dus 
ook voor komend jaar is het weer afwachten wat de weergoden ons 
brengen. Bij deze wens ik al onze tuinleden een fijn en gezellig 2025 toe. 

Adri Brussaard 
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Overzicht commissies binnen de Volkstuinvereniging 

SCHOUWCOMMISSIE  
@: schouwcommissie@vtv-obl.nl 
René van Aardrijk (tuin 26)  
Renate Le?erman (tuin 5)            
Adri Brussaard (tuin 74a) 
Rens Abresch (tuin 117) 

BOUWCOMMISSIE  
@: bouwcommissie@vtv-obl.nl 
René van Aartrijk (tuin 26)  
Peter de Jong (tuin 18) 
Gerard van Oosten (tuin 128) 
Rens Abresch (tuin 117) 

TUINCOMMISSIE  
@: tuindienst@vtv-obl.nl 
Albert Feuth (tuin 118)   
Willem Stok (tuin 129)  
Aad van Pelt (tuin 103) 
Wijndelt Dallinga (tuin 50c) 

KANTINECOMMISSIE  
@: kanHne@vtv-obl.nl 
Yolanda Lubeek (tuin 104)             
Martha Brussaard (tuin 74a) 
Leen van der Meijde (tuin 130a) 

AEDCOMMISSIE  
@: secretaris@vtv-obl.nl 
Leen van der Meijde (tuin 130)      

mailto:secretaris@vtv-obl.nl


Ar;kelen en prijzen via de verenigingswinkel 

De meststoffen zijn alleen verkrijgbaar Hjdens de openingsHjden 
van de kanHne. 

Zaterdag van 9.00 uur tot 17.00 uur 
Zondag van 14.00 uur tot 17.00 uur 

Opzegging lidmaatschap 
Het verenigingslid kan tegen het einde van het verenigingsjaar en met in 

inachtneming van een opzegtermijn van 8 weken schri`elijk het 
lidmaatschap opzeggen aan het bestuur (secretaris). 

Zie Huishoudelijk Reglement art. 8 lid 3. 

Landbouwkalk 2500 gr € 1,65
Kunstmest 12-10-18 2500 gr € 4,00
Superfosfaat 2500 gr € 2,80
Kali 60 2000 gr € 3,50
Kalkammonsalpeter* 2500 gr € 4,00
Culterra 2000 gr € 4,50
Patentkali 2000 gr € 3,00
Tonkinstokken groot 240/270 cm € 1,50
Tonkinstokken klein 180 cm € 0,60
Zand per kruiwagen € 2,25

* Kalkammonsalpeter wordt Nutramon
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